
Rada Miasta Wisła 
Sesja RM 

Protokół nr LXVIII/2024 
z LXVIII Sesji Rady Miasta Wisła w dniu 28 marca 2024 roku. Sesja odbyła się w sali Sesyjnej 
Urzędu Miejskiego w Wiśle. 
 
Obrady rozpoczęto 28 marca 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:45 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 
Obecni: 
1. Roman Cieślar 
2. Stanisław Cieślar 
3. Barbara Kędzior 
4. Piotr Madzia 
5. Alicja Pilch 
6. Tadeusz Pilch 
7. Zdzisław Pilch 
8. Piotr Pinkas 
9. Janusz Podżorski 
10. Piotr Polok 
11. Rafał Skurzok 
12. Andrzej Szalbót 
13. Bronisław Szalbót 
14. Sławomir Wantulok 
15. Mirosław Wójcik 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Pan Janusz Podżorski rozpoczął obrady od powitania wszystkich 
przybyłych, stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 
Następnie Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany). 
Burmistrz Miasta Wisła Pan Tomasz Bujok poprosił o wprowadzenie do porządku obrad następujące 
projekty uchwał: 
- zmieniająca uchwałę nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie 
ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, wysokości opłat 
dodatkowych oraz sposobu ich pobierania (j) 

- w sprawie: uchylenia uchwały Rady Miasta Wisła Nr LXVI/1046/2024 z dnia 25 stycznia 2024 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wisła 
służebnością przejazdu i przechodu. (k) 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Głosowano w sprawie: 
Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Roman Cieślar 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Madzia 
 
 
 
3. Przyjęcie protokołu z LXVII Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 29 luty 2024 roku 
Przewodniczący poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu i poprosił o jego 
przyjęcie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXVII Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 29 luty 2024 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Madzia 
 
 
4. Wystąpienie zaproszonych gości. 
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że z zaproszonych gości przybył 
Radny Powiatowy Pan Jan Poloczek, którego serdecznie powitał. Przewodniczący powiedział, że 
wystąpienie radnego będzie miało miejsce w punkcie przed uchwałami. 
 
 
5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła. 
Radni zadawali pytania, odpowiadał Burmistrz. Sprawozdanie z działalności burmistrza stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
 
6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu odczytał Radny 
Sławomir Wantulok. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej odczytał Radny Tadeusz Pilch. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych odczytała Radna Alicja 
Pilch. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku 
Publicznego, Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa odczytał Radny Bronisław Szalbót. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła. 
Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miasta Wisła odczytał Przewodniczący 
Janusz Podżorski. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miasta oddał głos Radnemu Powiatowemu Panu Janowi Poloczkowi. Radny 
Powiatowy odniósł się do kończącej się kadencji w powiecie, zwrócił uwagę, że powiat na obecny 
moment nie ma zadłużenia z czego bardzo się cieszy. Radny Powiatowy w imieniu swoim jak 
i całego Zarządu Powiatowego złożył życzenia z okazji nadchodzących Świąt Wielkanocnych. 
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski w imieniu Burmistrza i Rady również przekazał 
życzenia. 
Radna Barbara Kędzior odniosła się do szkoły przy ulicy Reymonta. Spytała, czy byłaby możliwość 
aby za korzystanie z boiska przy szkole nie były pobierane opłaty od mieszkańców miasta. Jan 
Poloczek odpowiedział, że ten temat był dyskutowany i zarząd planuje się spotkać  w szkole, 
ponieważ są plany rozbudowy tego boiska. Zarząd ma już przeznaczone część pieniędzy na ten cel 
i zobaczymy jak rozmowy z Panem Burmistrzem się potoczą oraz jakie będą proporcje, miasto 
będzie partycypować. Radny przekazał, że taka inwestycja będzie kosztowała około miliona złotych 
i trzeba zrobić wszystko, aby umowa została spisana. Radny powiatowy powiedział, że na 
następnym spotkaniu Pan Burmistrz przekaże jak te rozmowy się potoczyły. Radna Barbara 
Kędzior poprosiła; skoro powiat nie jest zadłużony i jest w dobrej kondycji finansowej; aby 
negocjować jak najwięcej, tak aby Wisła nie musiała się dokładać do tej inwestycji. Jan Poloczek 
nawiązał do porozumienia, że porozumienie polega na tym, że dwie strony się muszą porozumieć 
i nie wie do jakich negocjacji przystąpią we wtorek. Burmistrz powiedział, że temat jest otwarty 
i ma nadzieję, że wkład miasta będzie tylko symboliczny, ale też nie zna wartości realizacji zadania 
oraz środków które Starostwo planuje pozyskać. Burmistrz powiedział, że jest dosyć duże 
dofinansowanie do orlików i należy się zastanowić czy my sami nie będziemy chcieli budować 
orlika bez ograniczeń w tym zakresie. Burmistrz dodał, że pozycja powiatu dobrze wygląda m. in. 
dzięki współpracy z gminami, które w 50% finansowały modernizację dróg powiatowych oraz 
burzy się w kontekście pobierania opłat od mieszkańców ponieważ miasto budowało tego orlika, 
ale należy w spokoju porozmawiać na ten temat w najbliższy wtorek. 
Radny Sławomir Wantulok zapytał, czy powiat próbował zgłaszać swoje aplikacje do programów 
ministerialnych dotyczących modernizacji orlików. Jan Poloczek odpowiedział, że jest pozyskane 
już ponad 300 tysięcy, w tej chwili nie może obiecać jakie będzie porozumienie powiatu z gminą 
odnośnie finansowania orlika. 
Radna Alicja Pilch zapytała, czy powiat brał pod uwagę do budżetu, do remontu drogę przez 
Zameczek, na Szarcule i na Kubalonkę. Radny Powiatowy odpowiedział, że ma być remontowana. 
Radna Barbara Kędzior zapytała czy zmieniło się coś w kwestii oddziału pediatrycznego 
w Cieszyńskim Szpitalu. Jan Poloczek odpowiedział, że dalej nie ma lekarzy chętnych do pracy na 
tym oddziale. Radna zapytała, czy Starostwo nie myślało, aby otworzyć na Uniwersytecie Śląskim 
oddział kształcący przyszłych lekarzy. Jan Poloczek odpowiedział, że być może w następnym roku 
akademickim powstanie na bazie uczelni w Olsztynie filia, a szpital Śląski będzie miejscem, gdzie 
studenci będą mogli odbywać praktyki. 
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8. Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt. 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została już omówiona, zapytał czy ktoś chciałby zabrać 
głos. Poprosił o przyjęcie projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała nr LXVIII/1079/2024 stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

9.  
 
 Program opieki nad zabytkami Miasta Wisła na lata 2024 – 2028. 
 
Głosowano w sprawie: 
Program opieki nad zabytkami Miasta Wisła na lata 2024 – 2028..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Alicja Pilch 
 
Uchwała nr LXVIII/1080/2024 stanowi załącznik nr 12 do protokołu 
 
 
10. Podjęcie następujących uchwał: 
 
a) Zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 
Burmistrz Miasta Tomasz Bujok poprosił Skarbnika o zabranie głosu, ponieważ jest kwestia 
w przesunięciu w latach finansowania planów Czarnego. Skarbnik Damian Cieślar, powiedział, iż 
w związku z realizacją umowy na opracowanie planów zagospodarowania przestrzennego  dla rejonu 
Czarne i procesu uzgodnień czas realizacji się przesuwa i w ślad za tym idą kwestie terminów 
płatności, dlatego jest propozycja przesunięcia kwoty 25 tysięcy złotych pomiędzy dwoma limitami 
wydatków w dwóch kolejnych latach. Wewnętrzne przesunięcie kwoty jest pochodną procesu 
uzgodnieniowego do miejscowych planów w rejonie Wisły Czarne. 
Radna Alicja Pilch zapytała czy jest jeszcze szansa złożenia wniosków do poprawki. Burmistrz 
odpowiedział, że finalnie wnioski, terminy są pozamykane, jedyna szansa w kontekście brania udziału 
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w dyskusjach, jak i w uwagach do planu, czyli będzie na to odpowiedni moment. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała nr LXVIII/1081/2024 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
b) Zmieniająca budżet miasta Wisła na 2024 rok 
Burmistrz Miasta w kontekście współpracy z powiatem powiedział, że musimy robić ekwilibrystykę 
w budżecie, aby pospinać wszystkie wydatki finansowe, żeby dopłacić do modernizacji dróg 
powiatowych. Być może uda się uzyskać pomoc finansową na zadania, które są już w trakcie i uda się 
uszczknąć jeszcze na zadania sportowe z budżetu Państwa. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zmieniająca budżet miasta Wisła na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała nr LXVIII/1082/2024 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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c)  
 zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru 
opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 
za inkaso w opłacie miejscowej 
Przewodniczący Rady Janusz Podżorski powiedział, że została zaktualizowana lista inkasentów 
i ma nadzieję, że wszyscy się zapoznali. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała nr LXVIII/1083/2024 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 
 
d) w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 
Zasobem Gminy Wisła na lata 2024-2028 
 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 
Gminy Wisła na lata 2024-2028.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała nr LXVIII/1084/2024 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
 
e) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem dotychczasowemu najemcy, na czas 
oznaczony do 5 lat w trybie bezprzetargowym, części nieruchomości budynkowej (lokal 
użytkowy - garaż o pow.24m2) położonej przy ul. Jawornik 56 w Wiśle, stanowiącej 
własność Gminy Wisła 
 

Id: 8D81A747-A500-4750-8B95-D01F46BF846D. Projekt Strona 6



 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem dotychczasowemu najemcy, na czas oznaczony 
do 5 lat w trybie bezprzetargowym, części nieruchomości budynkowej (lokal użytkowy - garaż 
o pow.24m2) położonej przy ul. Jawornik 56 w Wiśle, stanowiącej własność Gminy Wisła.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała nr LXVIII/1085/2024 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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f)  
 w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność gminy Wisła. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność gminy Wisła..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała nr LXVIII/1086/2024 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
 
g) zmieniająca Uchwałę Nr LX/939/2023 Rady Miasta Wisła z dnia 24 sierpnia 2023 r. 
w sprawie korzystania z miejsc postojowych na zlokalizowanych poza pasem drogowym 
nieruchomościach Gminy Wisła 
Skarbnik Miasta Wisła, powiedział, że proponują autopoprawkę w obydwóch uchwałach 
dotyczących opłat parkingowych. Ta autopoprawka polega na tym, że proponujemy odstąpić od 
definiowania stawek opłat abonamentowych tzw. zastrzeżonych stanowiskach postojowych 
w celu korzystania z nich na prawach wyłączności, tzw. koperty. Skarbnik zaznaczył, że jest to 
pochodna tego, że jesteśmy w trakcie opracowania projektów organizacji ruchu i dopiero te 
projekty dadzą podstawę do ewentualnego określania tych opłat abonamentowych na kopertach. 
Póki projektów organizacji ruchu nie ma, niezasadnym jest definiowanie takich opłat, więc 
pozostajemy przy dotychczasowych opłatach abonamentowych. To są autopoprawki równoległe 
w obydwóch uchwałach. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Nr LX/939/2023 Rady Miasta Wisła z dnia 24 sierpnia 2023 r. w sprawie 
korzystania z miejsc postojowych na zlokalizowanych poza pasem drogowym nieruchomościach 
Gminy Wisła.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała nr LXVIII/1087/2024 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
 
h) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/543/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 29 marca 
2018 r. w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 
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wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 
wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 
kończą 6 lat, w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Wisła 
 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/543/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 29 marca 2018 r. 
w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do 
końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w przedszkolach 
i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Wisła.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała nr LXVIII/1088/2024 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
 
i) w sprawie zmiany uchwały nr LXV/1030/2023 Rady Miasta Wisła z dnia 21 grudnia 
2023 roku w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Miasta Wisła na rok 2024 
 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały nr LXV/1030/2023 Rady Miasta Wisła z dnia 21 grudnia 2023 roku 
w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Miasta Wisła na rok 2024.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała nr LXVIII/1089/2024 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
 
j) zmieniająca uchwałę nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. 
w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, 
wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania 
Przewodniczący powiedział, że ta uchwała nawiązuje do tego co przed chwilą powiedział Pan 
Skarbnik. 
 
Głosowano w sprawie: 
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zmieniająca uchwałę nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie 
ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, wysokości opłat 
dodatkowych oraz sposobu ich pobierania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 
Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
 
Uchwała nr LXVIII/1090/2024 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
 
k) w sprawie: uchylenia uchwały Rady Miasta Wisła Nr LXVI/1046/2024 z dnia 25 stycznia 
2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Wisła służebnością przejazdu i przechodu. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Wisła służebnością przejazdu i przechodu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
PRZECIW (2) 
Roman Cieślar, Bronisław Szalbót 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Stanisław Cieślar, Andrzej Szalbót 
 
Uchwała nr LXVIII/1091/2024 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
PRZERWA W OBRADACH 15 MIN. 
 
11. Interpelacje i zapytania 
Przewodniczący Zarządu Osiedla nr 1 Mirosław Szarzec zapytał jak daleko jest sprawa 
oznakowania końcowego przejścia dla pieszych przez ulicę Kolejową łączącego ulicę Prusa, 
konkretnie chodzi o znaki poziome i pionowe. Burmistrz odpowiedział, że do końca czerwca 
Zarząd Dróg Wojewódzkich planuje wprowadzić organizację ruchu z oznakowaniem. Przejście 
będzie potwornie blokowało ruch na drodze Wojewódzkiej. 
Radna Barbara Kędzior w nawiązaniu do organizacji ruchu, którą robi Zarząd Dróg 
Wojewódzkich poprosiła, aby Zarząd pamiętał o oświetleniu przejść dla pieszych w Wiśle. Radna 
zgłosiła, że na ulicy pod Kobyle prawdopodobnie zostały skradzione dwa lustra a są tam dosyć 
potrzebne. Radna również poinformowała, że złoży interpelację na piśmie na wniosek 
mieszkańców o rozeznanie możliwości i ustawienie chociaż kilku ławeczek z kubłami na śmieci 
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przy drodze na ulicy Kopydło, ponieważ jest coraz więcej starszych mieszkańców. Burmistrz 
poprosił zastępcę kierownika RGD, aby zanotował i był w kontakcie z Panią Radną, w których 
miejscach trzeba uzupełnić lustra i ma nadzieję, że po raz drugi nie znikną. Jeżeli chodzi 
o oświetlenie przejść dla pieszych Burmistrz obawia się, że spadnie to na miasto, bo taka też jest 
interpretacja. Organizacja ruchu nie obejmuje kwestii oświetlenia przejść, więc na etapie 
opracowania dokumentacyjnego nie ten zakres realizacji zadania, natomiast oczywiście będą 
jeszcze na ten temat rozmawiać z ZDW. Burmistrz powiedział, że jeżeli chodzi o ławeczki to 
trzeba się popatrzeć, w którym miejscu je umieścić i zaznaczył, że kilka  ławeczek już tam jest. 
Co do kubłów na śmieci przy ławeczkach trzeba być ostrożnym, ponieważ najczęściej te kubły są 
w rzece. Burmistrz powiedział, że trzeba się popatrzeć w których miejscach umieścić ławeczki 
i sprawdzić czy będzie taka możliwość. 
Przewodnicząca Zarządu Osiedla nr 4 Pani Gabriela Szklarek - Nawrocka poprosiła 
o sprawdzenie jedynej lampy w Głębcach pod Kubalonką, ponieważ słabo świeci, Burmistrz 
odpowiedział, że tam trzeba będzie wymienić lampę. 
Radna Alicja Pilch zgłosiła, że dwie lampy solarne nie świecą na wjeździe na ulicę Cieńków i nie 
wie czy obejmuje to jeszcze gwarancję. Burmistrz odpowiedział, że gwarancja już tego 
nie obejmuje i muszą to serwisowo sprawdzić. Burmistrz poprosił zastępcę kierownika RGD aby 
zanotować, że należy zrobić przegląd wszystkich opraw oświetleniowych w najbliższym czasie. 
Radna Alicja Pilch powiedziała, że jest mnóstwo dziur na głównej ulicy Biała Wisełka 
i poprosiła, czy byłaby możliwość to lekko zakleić. Burmistrz odpowiedział, że będziemy czekać 
na modernizację remontów cząstkowych. Zastępca kierownika RGD powiedział, że w dniu 
dzisiejszym było otwarcie przetargu na remonty cząstkowe i mamy jedną ofertę, cena jest dosyć 
wysoka, więc będziemy się zastanawiać czy dalej procedować czy w jaki sposób negocjować, ale 
jak się ma jedną ofertę to trudno jest prowadzić negocjacje. Kierownik zaznaczył, że 
w pierwszym tygodniu kwietnia będą podejmowali decyzję i przystępowali do dalszych działań. 
Burmistrz Miasta powiedział, że cieszy się, że jest w ogóle jedna oferta, bo przez ostatnie dwa 
lata nie mogliśmy wyłonić żadnego wykonawcy i to pokazuje jaki mamy problem z remontami 
cząstkowymi. 
Radna Alicja Pilch przekazała prośbę od mieszkańca, żeby na ulicy Połońskiej umieścić lustra, 
ponieważ jest tam bardzo stroma droga i trzy zakręty. Radna poprosiła o zrobienie oględzin 
i może udało by się zrobić również w tamtym miejscu zatoczkę albo lustra. Radna zwróciła 
również uwagę, że znak z nazwą tej ulicy jest pochylony i należałoby go naprawić. Burmistrz 
poprosił zastępcę kierownika RGD o zanotowanie, natomiast jeśli chodzi o mijankę to pytanie 
czy jesteśmy w terenie pasa drogowego czy też nie. Lustra to jest kwestia organizacji ruchu, 
w przypadku stawiania nowych luster należy przygotować dokumentację na wprowadzenie 
organizacji ruchu i należy ten dokument przeprocedować w całości, dlatego trzeba uzbroić się 
w cierpliwość. 
Przewodniczący Zarządu Osiedla nr 5 Dariusz Cieślar zapytał czy jest szansa, aby po remoncie 
skoczni w Malice na zeskoku był napis "WISŁA". Burmistrz odpowiedział, że jest szansa ale 
generalnie jest konflikt miejscowości, ponieważ jest to Centralny Ośrodek Sportu w Szczyrku, 
ale Pan dyrektor na jednej z komisji deklarował, że ten napis "WISŁA" będzie. 
 
 
12. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że w tym punkcie nie ma żadnych 
odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. Przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
 
13. Komunikaty i informacje. 
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że następna Sesja Rady Miasta 
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odbędzie się 25 kwietnia oraz poprosił aby Radni zaczęli składać oświadczenia majątkowe 
w biurze rady. 
 
 
14. Wolne wnioski. 
Radna Barbara Kędzior poinformowała, że droga na ulicy Kamienny jest w tragicznym stanie. 
Burmistrz Miasta poprosił kierownika odpowiedniego referatu o sprawdzenie jak to wygląda. 
 
 
15. Zamknięcie obrad sesji.  
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski podziękował za udział w LXVIII Sesji Rady 
Miasta i zakończył posiedzenie. 
 
Protokołowała: 
Katarzyna Czyż 
 

   

Przewodniczący Rady  
Miasta Wisła 

 
 

Janusz Podżorski 
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